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ویژه نامه آخر هفته

کاظم ســاریخانی قهرمان آســیا مرگ تلخ و دردناکی داشــت. ســاریخانی در دوران قهرمانی اش در جودوی جهان در اجرای فن گهواره از تبحر خاصی برخوردار بود و مدال برنز 71 کیلوگرم قهرمانی آسیا 1996، مدال برنز 81 کیلوگرم 

بازی های آسیایی 1998، مدال نقره 81 کیلوگرم در قهرمانی آسیا 1999، مدال طلای 81 کیلوگرم در قهرمانی3

شکوفه موسوی

الف( چون ماسک گرونه.
ب( چون نمیشه همه مثل هم باشن

ج( چون سرمربی ها نمی گیرن
د( هیچکدام

الف( داره میره بگه که برانکو هیچی نگرفت.
ب( داره میره همونجایی که معمولًا کاپیتانا می رن

ج( هر جا میره. فضولی شما؟
د( اینســتاگرام باشــگاه لایو داره، داره میــره اینترنت 

گوشیشو قطع کنه

 الــف( این پــرش یــک فوتبالیســت نیســت، زمین 
مسابقات کاتا ست

ب( فوتبالیســتا همشــون اینجوری می پرن، قضاوت 
نکنیم!

ج( لطفاً ماسک بزنیم.
د( چون دوست داشته. به شما ربطی داره؟

الف( چون مایه داره، ماسک میخره.
ب( ماســک داشتن ســؤال نیست، ماســک نداشتن 

سؤاله گل
ج( چون مربی ها می گیرن

د( فضول ماسک مردم نباشید. مرسی، اه

الف( کرونا را شکست دادیم، یووهوو
ب( پرسپولیس قهرمان شده شما لطفاً حاشیه نساز!

ج( وقتــی دو تــا دوربیــن بیشــتر مقابلت نیســت اما 
به2000 نقطه نگاه میکنی

د( هیچکدام

الــف( نخیر چیزی نشــده! شــده باشــه هم بــه خودم 
مربوطه

ب( دارم به افق ها نگاه می کنم ببینم خبریه یا نه
ج( چیه؟ من نمی تونم یه عکس معناگرایانه بگیرم؟

د( هیچکدام.

1- به نظر شما چرا همه ماسک دارن 
جز فرهاد جان؟

3- به نظر شما کاپیتان 
داره کجا می ره؟

 5- یک فوتبالیست 
چجوری اینجوری پریده؟

2- به نظر شما چرا غلامپور 
ماسک دارد؟

4- برداشت شما از این عکس 
چیست؟

6- اسکو جان چیزی شده؟

تا خووووب چی باشه
دراگان اسکوچیچ سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان گفته: »در تلاش هستیم تیم ملی 
خوبی بسازیم.« ضمن تشکر از ایشان و تأکید بر اینکه دراگان جان خوبی از خودته؛ امیدواریم که 
این تلاش ها نتیجه بدهد اما پیش از هر چیز خواهشمندیم ایشان و دوستان یک کارگاه آنلاین 
برگزار و توضیح دهند که »یک تیم ملی خوب« از دید ایشان چه تعریفی دارد؟ زبانمان لال 
اینطور نشود که فردا پس فردا از مقدماتی جام جهانی صعود نکنیم و بگویند ما گفتیم خوب و از 
نظرمان همین که مسابقه دادیم و توانستیم نود دقیقه بدویم یعنی خوب! ما کارمان را براساس 

وعده هایمان انجام دادیم لذا پولمان را بدهید برویم.
 

خودی جون  ای خودی جون
مجید نامجومطلق مربی تیم فوتبال استقلال تأکید کرده است فشاری که به این تیم وارد 
می شود توسط خودی هایی است که بیرون تیم هستند. حال این پرسش به وجود می آید که 
اگر فردی خودی است چرا بیرون تیم است؟ اگرفردی خودی است چرا باید به تیم خودش 
فشار بیاورد؟ اما پاسخ این پرسش ها هرچه که هست لطفاً جنبه خودی بودن را داشته باشید، 

همانجایی که هستید بمانید و هی بیخودی بازی درنیاورید! این را هم من باید بگویم؟! ایشش
 

لطفاً وقت وزیر رو نگیرید
داود عزیزی رئیس فدراسیون تنیس گفته: »برای دومین بار طی یک ماه گذشته برای حل 
رشته  این  اختصاصی  زمین های  از  برخورداری  عدم  آن  مهم ترین  که  کشور  تنیس  مشکلات 
است، با وزیر ورزش و جوانان جلسه داشتم.« این یک نمونه از خروارها مواردی است که رؤسای 
فدراسیون ها بی دلیل مزاحم وقت گرانبهای وزیر ورزش می شوند. انگار وزیر ورزش بیکار است که 
بیفتد دنبال زمین تنیس ساختن! اصلًا شما بگویید چرا یک رشته ای که زمین اختصاصی ندارد، 
باید وجود داشته باشد؟! از تمامی رؤسای محترم فدراسیون ها خواهشمندیم لطفاً در خلوت خود 
به کارهایتان فکر کنید و در اوضاعی که وزیر هزار و یک کار فوتبالی دارد، با موضوعات حاشیه ای 
همچون نداشتن زمین تنیس در کشور، مزاحم ایشان نشوید. در پایان شایان ذکر است که در 
ورزش کشور فوتبالی ها می گویند زمین ندارند، بسکتبالی ها می گویند سالن ندارند، شمشیربازی 
سالهاست درگیر سالن است، کاراته چند دهه است که سالن اختصاصی می خواهد، دوچرخه 
سواری همچنان در حسرت پیست است و الی آخر، حال سؤال این است که وقتی تقریباً همه رشته 

از نداشتن زمین گلایه دارند، پس این همه زمین که به اسم ورزش است، به کام کیست؟
 

حسودی به مظلومی ممنوع
در هفته ای که گذشت پرویز مظلومی به عنوان سرمربی تیم ملی فوتبال جوانان انتخاب شد. 
البته از آنجا که فوتبال ما هر لحظه در حال خلق شگفتی است، احتمال دارد تا امروز که آخر هفته است 
همه چیز تغییر کرده باشد اما دراین لحظه که متن نوشته می شود مظلومی انتخابش را تأیید کرده و 
سرمربی جوانان است. این انتخاب در حالی اتفاق افتاده است که برخی از حسودان مطالبی را در نقد 
این انتخاب عنوان کرده اند و معتقدند که به هزار و یک دلیل ایشان با شصت و اندی سال سن شایسته 
حضور در این سمت نیست. این دوستان نمی دانند که سن یک عدد است و شصت سالگی به بعد 
تازه آغاز جوانی است! حالا نهایتش ایشان چندسالی هم هست که خانه نشین بوده و تیمی نداشته 
که این هم دلیل نمی شود! مگر مربیان قبلی تیم داشتند؟ اصلًا در اساسنامه جدید )که صد بار رد 
شده( تأکیدی بر اینکه مربی جوانان باید خانه نشین باشد وجود دارد. مگر نه اینکه درد امروز جوانان 
پس ازازدواج، خانه و مسکن است؟ خب پس از این جهت هم، مربی خانه نشین نزدیکی بیشتری با 
جوانان دارد و هرکسی بگوید ندارد، از حسودی اش است. نقد بعدی این است که ایشان باوجود سابقه 
درخشان فعالیت در تیم ملی و باشگاه ها اما تجربه و تخصصی در رده سنی جوانان ندارد که این هم 
گزافه گویی است! وقتی بر اساس تجربه سال های گذشته در نهایت قرار است به خاطر نداشتن اردوی 
تدارکاتی کافی و امکانات تمرینی، به حریفان ببازیم و از مسابقات حذف شویم و برود پی کارش، دیگر 
چه فرقی می کند مربی تجربه اختصاصی در حوزه جوانان داشته باشد یا نداشته باشد؟  بدین ترتیب 
نتیجه می گیریم که در کل جهان، بهترین گزینه برای هدایت تیم ملی فوتبال جوانان جناب پرویز 

مظلومی است و هر کسی هم بگوید اینطور نیست از بخل و حسادت است ولاغیر!
 

مراقب پولت باش عزیزم
گاهی یک خبری را می خوانیم و تند و تند درباره اش می نویسیم. گاهی برای نوشتن درباره 
یک موضوع نیاز است مدت ها فکر کنیم و گاهی هم نیازی به شرح و توضیح نیست و بیان 
اصل ماجرا خودش هزار شرح و توضیح است. مثلًا رئیس انجمن پاراوزنه برداری در خصوص 
مسافرکشی یکی از ملی پوشان پاراوزنه برداری، اظهار داشت: هر ورزشکاری امکان دارد در خانه 
حوصله اش سر برود و با ماشین به خیابان بیاید و شاید هم مشغول به مسافرکشی  شود. اول اینکه 
کار حلال انجام می دهد چه اشکالی دارد؟ از دیوار مردم که بالا نمی رود. ولی من خودم، باورم 
نمی شود یک قهرمان المپیک یا حتی پارالمپیک نیاز به پول مسافرکشی داشته باشد چون اگر 
پاداش های دوره های قبل خود را خوب مدیریت می کرد حالا دستشان جلوی کسی دراز نبود. 
این موضوع بستگی دارد پاداشم را چطور مدیریت کرده ام. یکی پاداش اش را می گیرد و یک شبه 
می خورد و بعضی ها پولشان را در یک جای خوب سرمایه گذاری می کنند. لذا از تمام ورزشکاران 
عزیز خواهشمندیم از جایزه های شان به خوبی مراقبت و استفاده کنند، بچه های خوبی باشند و 

پولهایشان را هدر ندهند. آفرین بچه ها.
 

ارتباط والیبال و چای لاهیجان
سابقه استخدام مربیان خارجی در ورزش آنقدر زیباست که وقتی مسئولی از بررسی و جذب 
یک مربی خارجی می گوید، آدم دلش هوری می ریزد. مثلا دبیر فدراسیون والیبال گفته است: 
اولویت ما جذب یکی از مربیان سطح اول جهان است و در این راستا با گزینه های مختلفی هم 
صحبت کرده ایم. حالا اینکه این مذاکرات به کجا برسد و در نهایت از مربی طراز اول به کجای طرازِ 
مربیان برسیم را نمی دانیم اما خواهشمندیم دوستان قبل از مذاکره با مربیان طراز اول، ابتدا یک 
نفس عمیق بکشند، یک لیوان چای لاهیجان بنوشند و بعد مزاکرات را از سر بگیرند چون چای 
لاهیجان برای تمدد اعصاب خوب است و بد نیست یکبار هم که شده به جای آنکه بعد از رفتن 
مربیان خارجی هی آه بکشیم، قبل از قرارداد نفس عمیق بکشیم، بلکه امضای پای قرارداد را 

نزدیم و بودجه چای فدراسیون صرف دادن خسارت به ایشان نشد!
 

با حفظ سمت
به سلامتی و میمنت، در هفته ای که گذشت انتخابات کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی 
المپیک برگزار شد و هادی ساعی با حفظ سمت های عضویت در هیأت اجرایی کمیته و عضویت 
در کمیسیون ورزشکاران شورای المپیک آسیا، به عنوان رئیس کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی 
المپیک انتخاب شد. ضمن آرزوی موفقیت برای ایشان به بخش های دیگر ورزش هم پیشنهاد 
می کنیم اگر کمیسیون ورزشکارانی دارند و رئیس می خواهند، می توانند از عضو سابق شورای 

شهر تهران استفاده کنند تا با کسب حداکثر آرا، با حفظ سمت، خدمت کنند.


